
Proaincie bøis Westerbrink r, Assen
Postadres Postbus rzz, 94oo ac Assen
w-ww.drenthe.nl

r (o592) 36 tt jt
r (o592) 36 t7 77 provinci renthe

Aan:
mevrouw G.H. Smith-Bults

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 13 september 2012
Ons kenmek 37 I 3.61 2O1 2005042
Ondenrverp: Beantwoording vragen ex artikel 41 Reglement van orde van Groenlinks
inzake verloskunde Meppel

Geachte mevrouw Smith,

U hebt een aantal vragen gesteld inzake verloskunde Meppel, deze willen wij als volgt
beantwoorden.

Vraaq 1

Bent u bekend met de uitspraken van een bestuurder van het Diaconessenhuis in
Meppel over de toekomst van de acute verloskundige zorg en kindergeneeskunde in
Meppel?

Antwoord 1

Vraas2
ls u bekend wat de huidige stand van zaken is met betrekking tot het overleg tussen
de betrokken partijen over de toekomst van de acute verloskundige zorg in Meppel?

Antwoord 2
Professor dr. G. Blijham heeft naar aanleiding van de met alle paftijen ge-
voerde gesprekken een rapport uitgebracht. Alle partijen hebben de mogelijk-
heid om op dit rapport te reageren.

Vraao 3
Klopt het dat naar aanleiding van het overleg tussen de betrokken partijen rond
1 november 2012 een definitief besluit genomen zal worden over de toekomst van

Ja



2

verloskundige zotg in Meppel? Hoe beoordeelt u in dat licht de uitspraken van de

ziekenhuisbestuurder van het Diaconessenhuis? Bent u van mening dat weer wordt
voorgesorteerd op verplaatsen van acute verloskundige zorg naar Zwolle, in plaats

van het zorgvuldig afwegen van alle mogelijke alternatieven?

Antwoord 3
De burgemeester van de gemeente Meppelheeft de commissaris van de
Koningin, de heer Tichelaar desf4ds gevraagd als onafhankelijk bemiddelaar
op te treden om alle parlijen weer om tafel te krijgen. Deze interuentie heeft
geleid tot gesprekken met alle partijen onder leiding van professor

dr. G. Blijham. Naar aanleiding van deze gesprekken heeft de heer Blijham

een gedegen rapport uitgebracht. De verloskundigen hebben, net als de

andere pañijen, de kans om te reageren op dit rapport. Het bestuur van

Noorderboog heeft toegezegd, zoals afgesproken met de heer Tichelaar, dit
rapport seneus mee te wegen in hun komende bes/issrng. Wij verwachten dat,

zoals afgesproken met alle partijen, op 1 november 2012 de contouren van
het zorglandschap en de inrichting van de keten in de regio Meppel bekend
zalzijn.

Vraaq 4

Deelt u onze zorgen met betrekking tot mogelijke centralisatie van acute verloskun-
dige zorg naar Zwolle wanneer het gaat om de punctualiteit van ambulances in
Drenthe?

Bent u bereid de beschikbaarheid en bereikbaarheid en daarmee de haalbaarheid van
de landelijke norm voor spoedritten voor deze regio goed te laten onderzoeken en zo

nodig oplossingen aan te dragen?

Antwoord 4
Het RIVM heeft hier onderzoek naar gedaan en ziet voor dit gebied geen

knelpunten ten aanzien van de 4í-minutennorm. Momenteel is het RIVM
bezig met onderzoek en komt met een aangepast spreiding en beschikbaar-
heidsplan voor ambulances voor geheel Nederland. Daarin wordt uiteraard
ook Drenthe meegenomen. We onderhouden intensief contact met hen.

Vraao 5
Bent u het met de fractie van Groenlinks eens dat een goede basiszorg gebaat is bij

een goed werkend samenwerkingsverband en dat alle spelers in de keten hierbij moe-

ten worden betrokken?
Zo ja, kunt u als Commissaris van de Koningin er iets aan doen dat al deze spelers
weer aan tafel komen te zitten om alsnog met een breed gedragen plan te komen voor
de acute basiszorg in Meppel en omgeving?

Antwoord 5

Ja.

Zie antwoord 3. Nadat partijen inderdaad weer bereid waren met elkaar in
gesprek te gaan, is de inhoudelyke drscussie opgepakt door het College
Perinatale Zorg (CPZ) Er ligt nu een gedegen rapport. Alvorens hierover
gesproken is heeft er een interview plaatsgevonden met een bestuurder van



Vraaq 6

Ziet u als Commissaris van de Koningin nog kans een rolte spelen in het geheel?

Zo ja, welke?
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Assen, 15 juli 2012 

Geachte heer Tichelaar, 

De fractie van GroenLinks maakt zich ernstig zorgen over de toekomst van de basiszorg 
in de regio van Meppel en omgeving.  

Met verontrusting hebben we  kennis genomen van het bericht over het opstappen van 
Verloskunde uit het overleg met de Raden van Besturen van de Noorderboog en 
Isalaklinieken over de toekomst van de afdeling acute verloskunde in Meppel. 

Aanleiding voor de verloskundigen zijn de uitlatingen die mevrouw L. Hartemink, 
bestuurder van de Noorderboog heeft gedaan in een interview met RTV Drenthe. In het 
betreffende interview geeft Hartemink aan dat sluiting van de afdeling acute verloskunde 
onvermijdelijk is. Dit bevreemdt onze fractie omdat ons eerder is bericht dat het 
definitieve besluit over de acute verloskunde per 1 november 2012 zou worden genomen 
en de raden van bestuur, Achmea, verloskunde en andere ketenpartners onder 
voorzitterschap van een onafhankelijk voorzitter met elkaar om tafel zouden gaan zitten 
om te komen tot een gezamenlijk gedragen besluit. 

De fractie hecht veel waarde aan draagvlak voor de nieuwe plannen van het ziekenhuis. 
Een goede basiszorg voor deze regio is gebaat bij een goed werkend 
samenwerkingsverband waarbij de ziekenhuizen, verloskundigen, huisartsen, kraamzorg, 
ambulancezorg een gezamenlijke zorgvisie hebben opgesteld. Ook moeten nog een 
aantal andere zaken goed worden geregeld zoals de bereikbaarheid van zorg. Vorige 
week namen wij nog kennis van een bericht dat de Ambulancezorg in Drenthe nog niet in 
alle gevallen op tijd is. Hierover maken wij ons ernstig zorgen wn we hopen dat uw 
College hiertoe maatregelen neemt. Minister Schippers is die mening ook toegedaan en 
heeft dit verschillende malen via een brief aan de besturen van de ziekenhuizen kenbaar 
gemaakt. Het lijkt er op dat de ziekenhuizen tot nu toe zich hier weinig van aantrekken 
en een eigen koers blijven varen. GroenLinks maakt zich dan ook ernstig zorgen over de 
ontstane impasse. De fractie betreurt het dat uw bestuurlijke inmenging die enige tijd 
geleden in gang is gezet er nog niet toe heeft bijgedragen dat er een goede oplossing 
voor de regio van Meppel komt. De fractie doet dan ook een dringend beroep op de 
Commissaris van de Koningin een poging te doen de impasse te doorbreken.  

 



Onze fractie heeft dan ook de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met de uitspraken van een bestuurder van het Diaconessenhuis in 
Meppel over de toekomst van de acute verloskundige zorg en kindergeneeskunde 
in Meppel? 

2. Is u bekend wat de huidige stand van zaken is met betrekking tot het overleg 
tussen de betrokken partijen over de toekomst van de acute verloskundige zorg in 
Meppel? 

3. Klopt het dat naar aanleiding van het overleg tussen de betrokken partijen rond 1 
november 2012 een definitief besluit genomen zal worden over de toekomst van 
verloskundige zorg in Meppel? Hoe beoordeelt u in dat licht de uitspraken van de 
ziekenhuisbestuurder van het Diaconessenhuis? Bent u van mening dat weer 
wordt voorgesorteerd op verplaatsen van acute verloskundige zorg naar Zwolle, in 
plaats van het zorgvuldig afwegen van alle mogelijke alternatieven? 

4. Deelt u onze zorgen met betrekking tot mogelijke centralisatie van acute 
verloskundige zorg naar Zwolle wanneer het gaat om de punctualiteit van 
ambulances in Drenthe?1 Bent u bereid de beschikbaarheid en bereikbaarheid en 
daarmee de haalbaarheid van de landelijke norm voor spoedritten voor deze regio 
goed te laten onderzoeken en zo nodig oplossingen aan te dragen?  

5. Bent u het met de fractie van GroenLinks eens dat een goede basiszorg gebaat is 
bij een goed werkend samenwerkingsverband en dat alle spelers in de keten 
hierbij moeten worden betrokken? 
Zo ja, kunt u als Commissaris van de Koningin er iets aan doen dat al deze 
spelers weer aan tafel komen te zitten om alsnog met een breed gedragen plan te 
komen voor de acute basiszorg in Meppel en omgeving? 

6. Ziet  u als Commissaris van de  Koningin nog kans een rol te spelen in het geheel? 
Zo ja, welke? 
 

Namens de fractie van GroenLinks, 
Gea Smith 

 

 

 

                                                            
1 http://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/drentse-ambulances-nog-vaak-te-laat 


